
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 

 

 

 
             W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie 21 i 27.04.2021r. 

 

             Tematami komisji były,; Podsumowanie sezonu zimowego. Spotkanie z 

przedstawicielami skipassu. 

 

            Na spotkanie przybyło dwóch członków zarządu pan Władysław Sanecki i Tomasz 

Derwicha oraz pełnomocnik zarządu pan Arkadiusz Matuszyński. 

Panowie przedstawili działalność skipassu, ocenili iż ubiegły sezon był sezonem dobrym. 

Podkreślili bardzo dobrą współpracę z Miastem Wisła. Dalsze rozmowy toczyły się na temat 

wspólnej promocji, zgodnie stwierdzono że miasto, wiślański skipass oraz obiekty hotelowe 

powinny wspólnie się promować i współpracować. 

           Następnym tematem komisji były,: „Wnioski w roku 2020 ( złożone, w trakcie 

realizacji i zakończone) o pozyskanie środków z zewnętrznych źródeł na zadania związane z 

kulturą, turystyką i sportem.” 

Komisja zapoznała się z przygotowanymi materiałami, a na pytania związane z tym tematem 

odpowiadali Pan Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz Miast Sylwester Foltyn oraz 

dyrektor Wiślańskiego Centrum Kultury Pani Katarzyna Czyż-Kaźimierczak. 

 

         Nie podjęto żadnych wniosków. 

 

 

 

                                                                                                Przewodniczący Komisji 
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